
Vragen gesteld rond het rondetafelgesprek van het pensioenfondsbestuur op 22 oktober 2020 

1.  
 
Vraag: 
 
Goed gedaan, op deze manier werd veel duidelijk. 
Ondanks dat er nog veel onduidelijk is in het nieuwe stelsel. Ik ga er van uit dat het invaren voor alle 
partijen goed geregeld gaat worden. 
Vraag: wat zijn de grootste fondsen waar in belegd wordt? En hoeveel % wordt verplicht bij de 
Nederlandse staat neer gelegd? 
 
Antwoord: het fonds belegt voor een groot deel in bedrijfsobligaties zo’n 13 procent in Euro 
bedrijfsobligaties (investment grade) en tevens 13 procent in USD bedrijfsobligaties. Zo’n 16 procent 
wordt in US aandelen belegd. Het fonds belegt ook in Nederlandse staatsobligaties, dit is echter niet 
verplicht. Meer informatie over het beleggingsbeleid vindt u op de website van het pensioenfonds. 

2.  
 
Vraag: 
 
Centric heeft een slechte naam gekregen door alle rechtszaken rond eigenaar Sanderink. Waarom is 
destijds overgestapt? Was dit wel verstandig? 
 
Antwoord: Toen de publiciteit op gang kwam was SPTN net overgestapt. 
 

3.   
Vraag: 

Ik weet intussen dat mijn AOW datum 2025 is. 
Mijn beeld is dat ik dan ook mijn pensioenuitkering wil starten. Ik ga dus met pensioen als het nieuwe 
pensioenstelsel nog niet van toepassing is. Blijf ik dan bij de oude regeling of wordt dat ergens, in de 
loop van de tijd, omgezet? 

Antwoord: De bedoeling is dat ook dan al ingegane pensioenen over gaan naar het nieuwe stelsel. Hoe 
dat precies zal gebeuren, is nog niet duidelijk. Daar is nog wetgeving voor in de maak. 

 

4.  
Vraag:  
Hoe hoog moet de dekkingsgraad zijn om wel de uitkeringen te gaan indexeren? 

Antwoord: vanaf 110% beleidsdekkingsgraad kan er gedeeltelijk geïndexeerd worden. 
 
 

 

 



5.  
 
Vraag: 
 
Ook deelname Europees  Herstelfonds AAA? 
 
Antwoord: Vooralsnog neemt SPTN niet aan deel dit Europees Herstelfonds. 
 

6.  
 
Vraag: 
 
Hoe snel kan mijn pensioen uitkering straks in het nieuwe stelsel fluctueren? Per Maand, kwartaal?  
 
Antwoord: Naar verwachting is dit op jaarbasis. 
 

7.   
 
Vraag: 
 
Aan welke aspecten moet ik denken die aangepast kunnen worden bij de overgang van het huidige naar 
het toekomstige pensioensysteem? 
 
 
Antwoord: de belangrijkste wijziging is dat de pensioentoezegging een kapitaal wordt en geen nominale 
pensioenaanspraak in de vorm van een Euro bedrag dat per jaar bruto wordt uitgekeerd. Het kapitaal 
wordt op pensioendatum gebruikt om een uitkering te verstrekken.  
 

8.  
 
Vraag: 
 
Over problemen bij Centric: Hoe vaak houdt het bestuur contact met Centric zeg per jaar? 
 
Antwoord: Momenteel is er maandelijks overleg met Centric. 
 

9.  
 
Vraag: 
 
Hoe kan ik nagaan of mijn partner aanspraak kan maken op mijn pensioen als ik er onverhoopt niet 
meer ben? 
 
Antwoord: Uw partner kan aanspraak maken als u gehuwd bent, geregistreerd partner bent of een 
samenlevingsovereenkomst heeft die aan de voorwaarden voldoet. Als uw partner bij het 
pensioenfonds bekend is, vindt u de gegevens terug op het Uniform Pensioen Overzicht en in 
mijnpensioenoverzicht.nl 
 



10.  
 
Vraag: 
 
Er wordt voor het korten al een voorschot genomen op de nieuwe pensioenregeling. 
Waarom wordt dit niet gedaan voor het indexeren?? 
 
Antwoord: Dat is een vraag die de politiek cq. wetgever moet beantwoorden. Het fonds heeft hier geen 
zeggenschap in. 
 

11.  
 
Vraag: 
 
Ik hoeverre spreken we hier dan niet over een omslagstelsel. Hoe werkt dit bij sterke groei in populatie? 
 
Antwoord: In Nederland is de AOW op omslagbasis gefinancierd, de pensioenen die via de werkgever 
worden opgebouwd zijn op basis van kapitaaldekking gefinancierd. Bij het pensioen wordt dus per 
deelnemer premie ingelegd en deze middelen worden belegd, een sterke groei van de populatie heeft 
derhalve geen invloed op het pensioen.  
 

12.  
 
Vraag: 
 
Is de huidige regeling nog eerlijk voor alle deelnemers, en hoe kijkt het huidige bestuur aan tegen de 
verwachte aanpassingen van de regelgeving. 
 
Antwoord: de huidige regeling bevat veel solidariteit tussen groepen. Het bestuur beoordeelt of een 
regeling evenwichtig uitpakt naar de diverse deelnemers, dat is een wettelijke verplichting. In de 
verwachte aanpassing van de regelgeving zullen evenwichtigheid en solidariteit nog steeds belangrijke 
aspecten zijn. 
 

13.  
 
Vraag: 
 
Heeft invoering van het nieuwe pensioenstelsel nog positieve gevolgen voor mogelijke indexatie? 
 
Antwoord: De verwachting is dat in het nieuwe pensioenstelsel sneller geïndexeerd kan worden, maar 
ook sneller gekort. 
 

14.  
 
Vraag: 
 
Waarom is het gesprek niet in het Engels zodat iedereen ook in het kader van inclusie mee kan praten? 
 



Antwoord: We zullen bekijken hoe we dit probleem in de toekomst op een goede manier kunnen 
adresseren. 
 
 

15.  
 
Vraag: 
 
In mijn pensioenoverzicht zie ik dat er rekening wordt gehouden met verschillende scenario's. Negatieve 
en positieve scenario's.  Sinds wanneer wordt dat op deze wijze gedaan? 
 
Antwoord: Dat is dit jaar voor het eerst op het Uniform Pensioen Overzicht gezet. In 
MijnPensioenOverzicht.nl  staan ze al iets langer. Dit wordt gedaan om aan te geven dat het pensioen 
kan fluctueren. Er zijn wettelijke regels over het berekenen van de scenario’s. 
 

16.  
 
Vraag: 
 
Ik heb een vraag over de administratie bij Centric. Waardeoverdrachten gaan niet. Dus mijn vraag:  
1)      In het licht van de situatie bij Centric, 
2)      namelijk het al ruim een jaar niet in staat zijn om waardeoverdrachten door te voeren, 
3)      en gegeven dat het bestuur  deze totaal niet houdbare situatie ook al meer als een jaar aanziet, 
(vorig jaar september heb ik dezelfde vraag gesteld) 
4)      wat doet het bestuur hieraan, en 
5)      met welke tijdsplanning? 
 
Antwoord: Vorig jaar na de jaarlijkse informatiebijeenkomst hebben we dit nagevraagd bij Centric. Dit 
bleek inderdaad een probleem te zijn voor het administratiesysteem. Begin 2020 werden we 
geïnformeerd dat het was opgelost en dat de waardeoverdrachten zouden worden afgehandeld. Helaas 
bleek rond de zomervakantie dat dit nog steeds niet voor alle waardeoverdrachten het geval was. In 
oktober 2020 is dit definitief afgerond en heeft iedereen die nog wachte op de opvoer van zijn 
waardeoverdracht hier bericht van ontvangen. 
 

17.  
 
Vraag: 
 
Als de pensioenfondsen niet hoeven te korten met een dekkingsgraad hoger dan 90%  Kan dan bij een 
dekkingsgraad van plus 100% geïndexeerd worden? 
 
Antwoord: Er is door minister Koolmees geen beslissing genomen om dat ook aan te passen (zie ook 
antwoord op vraag 10). 
 
 
 
 
 



18.  
 
Vraag: 
 
Hoe is de stand van zaken betreffende het pensioenakkoord?  Vooral met betrekking tot eerlijke 
verdeling over de leeftijd? Hoe gaat het pensioenfonds hier mee om? 
 
Antwoord: Een aantal aspecten van het pensioenakkoord moet nog nader uitgewerkt worden. Hier zal 
wetgeving over opgesteld worden. Het fonds volgt deze ontwikkelingen op de voet. 
 

19  
Vraag: 

Ben inmiddels bijna 2 jaar binnen Thales. 
Al reeds eerder vragen gesteld over de status van mijn waardeoverdracht. Kan hier aandacht aan 
worden geschonken. 
Verzoek om ons op de hoogte te houden van de voortgang als een aanvraag loopt! 

Antwoord: het op de hoogte houden van de voortgang is iets wat zeker beter kan en moet. Daar zijn we 
met Centric over in gesprek. Zie verder ook het antwoord op vraag 16. 

 
 


